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CONGRESSMAN KEITH ELLISON 

Thank you for coming. My name is Keith Ellison.  I am a member of Congress from the United States.  This is my first 

trip to Sudan, and the purpose of my visit is to learn about progress on the Comprehensive Peace Agreement and learn 

about progress on humanitarian issues.  I want to say that in my few hours of being in Sudan, I enjoyed that time.  I look 

forward to spending the next several days here.  I plan on going to El Fasher and then down to Juba and will be learning a 

lot and asking a lot of questions with any eye toward promoting and being an assistant for peace and for human rights and 

human dignity. 

 

 

 

 

 

الامريكى كيث اليسونس يكونجرالعضو  

  بمجلس النوابالتابع  للجنة  الشؤون الخارجية  
 

 فٗ ٔصاسة انحكى الاتحبدٖ نهصحفيٍ عمب انًمببهت  انتٗ ادنٗ بٓب تصشيحبثَص ال

 2009اغغطظ  5فٗ تبسيخ  

 
 عضوالكونجريس الامريكى كيث اليسون

اشكشكى عهٗ يجيئكى،   

تعشف عهٗ يب تى يٍ انٓذف يٍ صيبستٗ ْٕ ال. ْزِ أل صيبسة نٗ نهغٕداٌ. الايشيكٗعضٕ فٗ انكَٕجشط  اَب كيث انيغٌٕ

أد اٌ الٕل اٌ . تمذو فٗ اتفبليت انغلاو انشبيم  كًب  اسدث  اٌ اتعشف عهٗ الاَجبصاث انًحشصة فيًب يخص انًغبئم الاَغبَيت

فٗ يخططٗ اٌ ارْب انٗ . انغبعبث انمهيهت يٍ صيبستٗ نهغٕداٌ بذث نٗ يًتعت ٔاَب يتشٕق نمضبء بميت ايبيٗ انًمبهت ُْب

عيُٗ عهٗ دعى انغلاو ٔانًعبَٔت فٗ تحميك حمٕق َصب  كثبش يٍ الاشيبء ٔعبعأل كثيشا ٔاضعب التعهى لأبب اشش ٔانٗ جفال

. الاَغبٌ ٔكشايتّ

    
 


